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به دنبال افزایش بهره وری و اشتغالزایی هستیم

محمــد امیر زمانی در نشســت خبری اولین رویداد 
ملی توســعه فناوری و نوآوری امید، افزود: از اوایل 
خردادماه کار خود را به صورت عملیاتی در هرمزگان 
شروع کردیم با این موضوع مواجه شدیم که چگونه 
مشکلات مناطق محروم را فناوری های نوین برطرف 

کنیم.
وی با بیان اینکه به دنبال حل مســاله به معنای واقعی 
هستیم گرچه کار ســخت و دشواری است، تصریح 
کرد: برای اینکه این مهم عملی شود، جامعه مخاطب 
محوری داشتیم که در این میان نقش نخبگان بسیار مهم 
و با اهمیت است و به دنبال شبکه سازی بین گروه های 

جهادی، نخبگان و جامعه هدف باشیم.
دبیرخانه طرح ملی محور امید با اشاره به اینکه حاصل 
تلاش تمامی دستگاه های اجرایی است که در این طرح 
مشــارکت دارند، عنوان کرد: هدف نهایی ما توسعه 
اقتصادی دانش بنیان برای مردم است که هم نخبگان، 
هم کســب و کارها و هم شــرکت های دانش بنیان را 

شامل می شود.
وی ادامه داد: ۸ ماه تلاش صورت گرفت و سند مسائل 
فناور میگو نیز بدست آمد و جامع ترین سند در حوزه 
نیازهای صنعت میگو آماده شــد و به تمامی دستگاه 
های اجرایی از جمله سازمان شیلات و معاون فناوری 
ریاســت جمهوری ارسال شده و اکنون به عنوان یک 

نقشه راه در حوزه میگو به ثبت رسید.
زمانــی با بیان اینکه در اســتان هرمزگان در طول پنج 
ســال اگر طرح های پیشنهادی مان عملی شود میزان 
بهره وری به اندازه پنج برابر درآمد استان در سالجاری 
خواهد بود، خاطرنشان کرد: در سال های آتی نیز نگاه 
به اقتصاد دریا محور تداوم خواهد داشت و به هیچ وجه 

در وضعیت فعلی متوقف نمی شویم.
وی ادامه داد: چهارشــنبه اولین رویداد ملی توســعه 
فناوری و نوآوری امید در هرمزگان برگزار خواهد شد 

که از دو بخش تشریفات شامل سخنرانی های مسئولان 
کشوری و استانی و بخش دیگر مذاکرات تجاری رو 
در رو بین فناور و نهاد حمایتی شــکل گرفته که برای 
۳۰ مذاکــره آمادگی لازم صورت گرفته و در پنج میز 

انجام خواهد شد.
زمانی با اشــاره به اینکه بازدید از مزارع الگویی که این 
طرح در آن ها عملیاتی شــده نیز برنامه پایانی خواهد 
بود، اضافه کرد: دبیرخانه طرح محور امید منابع زیادی 
مصــوب نکرده و به هر طرحی که به دنبال انباشــت 
ســرمایه و پولدار کردن ســرمایه داران باشد، بودجه 
تخصیص نمی دهد بلکه به دنبال افزایش بهره وری و 

اشتغالزایی هستیم.
وی در پایان گفت: حتی به دنبال آن هســتیم با هزینه 

بیشتر و کیفیت کمتر، مردم را توانمندتر کنیم.
همچنین معاون اجتماعی ستاد اجرایی فرمان امام )ره( 
هرمــزگان گفت: طرح ملی محور امید توســط بنیاد 
احســان در استان هرمزگان به صورت پایلوت شروع 
به کار کرد که در سال نخست بر روی دو بخش میگو 
و کشاورزی در حال کار هستیم و بر روی افزایش بهره 
وری با استفاده از فناوری های نوین این اقدانات شکل 

می گیرد.
سجاد امیریان زاده با اشاره به اینکه در کشور یکسری 
مشــکلات وجود دارد که یا عارضه یابی شده یا نشده 
اند، افزود: بنیاد احسان برای محرومیت زدایی در استان 
هرمزگان در حال کار اســت و از ابتدای امسال بیش از 

۳۰ میلیارد تومان خدمات محرومیت زدایی صورت 
گرفته است.

وی اظهــار کرد: در طرح محور امید شــروع کارمان 
بر روی میگو و کشــاورزی بوده و خوشبختانه نتایج 
درخشانی کســب کردیم و در سال آینده سه تا چهار 

استان جدید اضافه خواهند شد.
امیریان زاده در پایان عنوان کرد: استفاده از جامعه نخبگان 
اســتان هرمزگان در این طرح برای مان مهم است و به 
دنبال اســتفاده از فناوری های نوین با تکیه بر نخبگان 

بومی است.
در ادامه رییس پارک علم و فناوری هرمزگان با بیان اینکه 
پارک علم و فناوری مجری سیاست گذاری بنیاد احسان 
بوده و یاریگر آن ها خواهیم بود، اظهار کرد: کشاورزی 
و صنایع آبزیان از دیرباز با هرمزگانی ها عجیبن بوده و 
خواهد بود و بحث اشتغال در این دو حوزه نیز می تواند 

پر و بال بیشتری بگیرد.
علیرضا نصیری تصریح کرد: همین امسال صنعت میگو 
در هرمزگان تلفات زیادی داشت و ضرر و زیان زیادی 
به فعالین این حوزه وارد کرد که مهمترین عامل آن عدم 

استفاده از کارشناسان امر و فناوری های نوین است.
وی در پایان گفت: امسال رویکرد پارک علم و فناوری 
نیاز محوری است و براساس نیازهای بازار نیز شرکت 
های فناور شکل می گیرد و با این رویکرد نیز چندین 
رویداد برگزار شد و نیازهای استان هرمزگان استحصال 

کردیم و نتایج را به نخبگان استان مطرح کردیم

        اقتصاد کیش -   دبیر طرح ملی محور 
امید با بیان اینکه به دنبال افزایش بهره وری و 
اشتغالزایی هستیم، اظهار کرد: در طرح امید به 
دنبال آن هستیم با هزینه بیشتر و کیفیت کمتر، 

مردم را توانمندتر کنیم.

دبیر طرح ملی محور امید در بندر عباس : 
اخذ مجوز جذب دانشجویان خارجی 
برای نخستین بار در دانشگاه هرمزگان

اقتصاد کیش-     رئیس دانشگاه هرمزگان گفت: مجوز جذب دانشجویان خارجی برای 
نخستین بار در دانشگاه هرمزگان اخذ شد و واحد مربوطه در دانشگاه ایجاد شده است. 
محمدصادقی در نشستی خبری، افزود: دانشگاه هرمزگان به عنوان دانشگاه جامع استان، 
در سیاست های خود و دیپلماسی علمی بین المللی به دنبال این بود که سوای اینکه 
در ماموریت های استان نقش داشته باشد، در تبدیل استان به یک هاب دانشجویی بین 

المللی قدم بردارد.
وی با اشاره به اینکه در یک سال و نیم گذشته دانشگاه هرمزگان در حوزه دیپلماسی 
بین المللی فعالیت های گسترده ای داشته است، افزود: در حوزه های مختلف که مرز 
علم و تلاش برای بسترسازی علمی است، دانشگاه هرمزگان دیپلماسی را در صدر 

برنامه های خود قرار داده است.
رئیس دانشگاه هرمزگان با اشاره به اینکه برای تبدیل دانشگاه به یک هاب بین المللی 
دانشجویی، بسترسازی هایی با همکاران داشتیم که چگونه می توانیم تنوع دانشجویی، 
انتقال فرهنگ و تفاوت های دانشی مان را به اشتراک بذاریم، عنوان کرد: از همین رو در 
معاونت آموزشی و مجموعه هیئت رئیسه دانشگاه این تصمیم گرفته شد که در راستای 

دیپلماسی به سمت جذب دانشجو خارجی برویم.
وی ادامه داد: مجوز جذب دانشجویان خارجی برای نخستین بار در دانشگاه هرمزگان 
اخذ شد و واحد مربوطه در دانشگاه ایجاد شده است. همچنین برنامه ریزی های نهایی 

برای حضور دانشجویان خارجی در حال انجام است.
صادقی با بیان اینکه در مهر ماه ۱۴۰۲ در ســه مقطع کارشناســی، کارشناسی ارشد و 
دکتری دانشجو خارجی در دانشگاه هرمزگان حضور خواهند داشت، افزود: این اتفاق 

در ترسیم چهره علمی استان به عنوان مرجع علمی می تواند نقش مهمی داشته باشد.
رئیس دانشگاه هرمزگان با اشاره به اینکه جذب دانشجوی خارجی در تمام رشته ها 
انجام می شود، خاطرنشان کرد: هیچ محدودیتی برای اینکه دانشجوها از چه کشورهایی 

باشند نداریم اما اولویت ما کشورهای همسایه است.
وی با بیان اینکه مرکز آموزش زبان فارسی نهایی شده است، اظهار کرد: جذب دانشجوها 
براساس شیوه نامه وزارت علوم انجام می شود و مشوق هایی هم در نظر گرفتیم. دانشگاه 

آمادگی کامل میزبانی آنها را دارد.
رئیس دانشــگاه هرمزگان اضافه کرد: بر همین اســاس پردیس دانشگاهی دانشگاه 
هرمزگان در قشــم را داشــتیم که پس از چند ســال تعطیلی، در یک سال گذشته با 
سیاســت گذاری هایی که در هیئت رئیسه دانشگاه صورت گرفت، مجوز مجدد آن 

گرفته شد که در ۲۳ رشته این پردیس جذب دانشجو انجام شده است.
صادقی در پایان خاطرنشان کرد: تفاهم نامه سه جانبه ای بین دانشگاه هرمزگان، استانداری 
هرمزگان و وزارت علوم برای راه اندازی پردیس علوم و فنون دریایی منعقد شد. پردیس 
بین المللی علوم فنون دریایی را در چهار دانشکده ی علوم بین رشته ای، علوم و فناوری 

محیط زیست دریایی، مهندسی علوم کاربردی و زیست دریا خواهد بود.

رئیس دانشگاه هرمزگان خبرداد:

منطقه آزاد قشم بر حمایت از 
شرکت های دانش بنیان تمرکز دارد

اقتصاد کیش-     مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با تاکید بر لزوم تحقق شعار »تولید، 
دانش بنیان و اشتغال آفرین« در این منطقه، گفت: حمایت ویژه از شرکت های دانش بنیان 

مورد تاکید است.
افشار فتح الهی در راستای تحقق شعار »تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین« و منویات مقام 
معظم رهبری دستورات ویژه ای جهت حمایت از شرکت های دانش بنیان صادر کرد.

وی گفت: شرکت های دانش بنیان نقش مهمی در بسترسازی توسعه، ارتقای فناوری 
مرتبط با زیست بوم هر منطقه، ایجاد خلاقیت و نوآوری در چارچوب اقتصاد مقاومتی 

دارند.
رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم افزود: از همین روی حمایت 
از توسعه فعالیت های شرکت های دانش بنیان به منظور توسعه اقتصاد مبتنی بر دانش 
و تکنولوژی و افزایش اثربخشی فعالیت های اقتصادی در دستور کار سازمان منطقه 

آزاد قرار داد.
فتح الهی تصریح کرد: پرداخت تسهیلات ویژه در جهت افزایش تولید، تجاری سازی 
محصولات دانش بنیان و تامین نیازهای این شرکت ها از جمله اقداماتی است که به 

زودی انجام خواهد شد.
رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ادامه داد: همچنین ایجاد ساز 
و کاری برای ســرعت بخشــیدن به فرآیندهای اداری و کاهش بوروکراسی از دیگر 
برنامه هایی است که برای افزایش حمایت از این شرکت ها در سازمان منطقه آزاد قشم 

انجام خواهد شد.
وی افزود: با توجه به وجود مرکز بین المللی رشد و پارک زیست فناوری خلیج فارس 
زیرساخت های مورد نیاز برای فعالیت شرکت های دانش بنیان در جزیره فراهم است 

و تلاش می کنیم با ایجاد مزایای ویژه زمینه فعالیت این شرکت ها را تسهیل کنیم.
فتح الهی تاکید کرد: به نقش شرکت های دانش بنیان در تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی 
ایمان داریم و حمایت از فعالیت این شرکت ها در جزیره قشم را جزو یکی از اصول 

اساسی حوزه اقتصادی می دانیم.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم :

ثبت بیش از ۳۰۰ هزار سفر در بنادر 
و اسکله های گردشگری هرمزگان

اقتصاد کیش-     مدیر کل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: از ۲۷ تا ۲۹ بهمن ماه بیش 
از ۳۰۰ هزار سفر در بنادر و اسکله های گردشگری دریایی هرمزگان ثبت شده است. 

حســین عباس نژاد افزود: در این مدت همچنین بیش از ۳۸ هزار خودرو به وســیله 
شناورهای لندینگرافت از سرزمین اصلی به جزایر و بلعکس جابجا شده اند.

وی بیان کرد: به منظور تامین ایمنی لازم ســفرهای دریایی بویژه در ایام نوروز طرح 
تسهیل سفرهای دریایی از ۲۵ بهمن ماه آغاز شده و تا ۱۵ فروردین ادامه دارد.

عباس نژاد افزود: اقداماتی شامل افزایش ایمنی ترددها و پایانه ها با توجه به حجم بالای 
سفر در ایام مذکور، افزایش ایمنی شناورها و مسیرهای متردد، ابلاغ دستورالعمل ها 
مطابق با وظایف سایر ارگان های دریایی و همچنین پیش بینی های لازم برای پاسخگویی 
به شرایط اضطرار در مسیرهای دریایی در طرح ویژه نوروز همواره مورد توجه است.

مدیر کل بنادر و دریانوردی هرمزگان در پایان عنوان کرد: کارگروهای تخصصی زودتر 
از موعد مقرر تشکیل و کلیه امور مربوط به بازرسی و ثبت شناورها، برگزاری دوره های 

آموزشی ویژه خدمه شناورها براساس نقشه راه به انجام رسیده است

مدیر کل بنادر و دریانوردی هرمزگان خبرداد:

آغاز طرح مردمی کاشت سالانه
 ۶ میلیون نهال در هرمزگان

اقتصــاد کیش-     مدیرکل منابع طبیعی وآبخیزداری هرمزگان گفت: ظرفیت ها و 
توانمندی های منابع طبیعی هرمزگان در عرصه تولید وکشت نهال بی نظیر است. 

سیدمحمد نور موسوی در شورای اداری منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان، افزود: 
طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت در کشور آغاز شده و سهم هرمزگان در این 

پویش ملی سالانه ۶ میلیون نهال است.
وی بیان کرد: امنیت و اقتدار زیســتی کشور در گرو کاشت درختان و توسعه فضای 
سبز شهری و عرصه های طبیعی است که برای رسیدن به این نرم باید نهایت تلاش 

خودرا بکنیم.
موسوی اضافه کرد: مشارکت مردم در منابع طبیعی خصوصا در طرح کاشت درخت 
بسیار بالا و چشمگیر می باشد هرجا که مردم حضور داشته اند اثرات و برکات خوبی 

را مشاهده کردیم.
مدیرکل منابع طبیعی وآبخیزداری هرمزگان با اشاره به فراهم شدن بستر طرح مردمی 
کاشت یک میلیارد درخت در کشور، خاطرنشان کرد: هرمزگان با تمام  ظرفیت های 
خصوصی و دولتی و مردمی  در راســتای اجرای این پویش ملی ومنطقه ای حرکت 

می کند .
وی با اشاره به اقلیم خاص استان افزود: هرمزگان با دارا بودن شرایط گرم آب و هوایی 
توانایی تولید نهال و کشت در فصل گرم سال را هم دارد و در نهالستان باغو بندرعباس 

بالغ بر ۵۰گونه نهال گرمسیری و جنگلی تولید می شود.
موسوی با اشاره به اهمیت مستندسازی در منابع طبیعی اظهار کرد: تمام اقدامات در 

راستای طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت باید مستند سازی شود

مدیرکل منابع طبیعی وآبخیزداری هرمزگان خبرداد:

دستیابی به بازارهای اوراسیا با اجرای امنیت و دیپلماسی 
کشاورزی در هرمزگان

اقتصاد کیش-     مدیر حفظ نباتات سازمان جهاد کشاورزی استان هرمزگان گفت: از 
ابتدای برداشت محصولات گلخانه ای استان هرمزگان از آبان ماه سال جاری تاکنون 
بیش از ۳ هزار و ۸۵۰ تن انواع محصولات با کسب استانداردهای لازم و طی فرایند 

قرنطینه گیاهی به کشورهای حوزه اقتصادی اوراسیا صادر شده است. 
الهام اســدپور اظهار کرد: در راســتای تامین امنیت غذایی و دستیابی به بازارهای 
منطقه، در سال جاری، اقدامات متعددی از سوی مدیریت حفظ نباتات بمنظور اخذ 
استانداردهای بین المللی تولید و صادرات محصولات کشاورزی اعم از باقیمانده 
ســموم، فرایند های قرنطینه گیاهی، بسته بندی، انبارداری و... توسط بهره برداران 

بخش کشاورزی بویژه گلخانه داران استان هرمزگان صورت پذیرفته است.
وی افزود: با تغییر رویکرد بین المللی صادرات محصولات کشــاورزی با منشــا 
گیاهی از محصول محور به بستر محور و ایجاد بستر فناوری چون سامانه سماک و 
سانکا، امکان ثبت اطلاعات واحدهای تولیدی و به تبع آن نظارت و پایش مستمر، 

فراهم شده است.
مدیر حفظ نباتات سازمان جهاد کشاورزی استان هرمزگان تصریح کرد: برگزاری 
۷ جلسه توجیهی با حضور گلخانه داران، بخش های دولتی مرتبط و معاونت غذا و 
دارو استان و دوره های آموزشی قوانین و مقررات صادرات محصولات کشاورزی 
بخشی از اقدامات مهم در این مدت بوده که در نتیجه آن شاهد ثبت نام بیش از ۱۰۰ 

گلخانه دار در سامانه سماک بوده ایم.
اســدپور اضافه کرد: با توجه به اجرایی شدن دستورالعمل نظارت و ارتقا سلامت 
محصولات کشاورزی با منشا گیاهی در قالب سامانه سماک از شهریور سال آینده 

اقدامات مختلفی اعم از برگزاری همایش امنیت و دیپلماســی غذایی، دعوت از 
شرکت های دانش بنیان فعال در این بخش و دوره های فنی برای کارشناسان مسئول 

گلخانه نیز در دستور کار خواهد بود.
وی در پایان گفت: از ابتدای برداشــت محصولات گلخانه ای اســتان هرمزگان از 
آبانماه سال جاری تاکنون بیش از۳ هزار و ۸۵۰ تن انواع محصولات شامل بادمجان، 
گوجه فرنگی، فلفل و شوید با کسب استانداردهای لازم و طی فرایند قرنطینه گیاهی 
به کشورهای حوزه اقتصادی اوراسیا صادر شده که ثمره اقدامات اجرایی امنیت و 

دیپلماسی غذایی است

مدیر حفظ نباتات سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان خبرداد:

شرایط توزیع دارو و فرآورده های 
دارویی در هرمزگان رصد می شود

اقتصاد کیش-     سرپرست معاونت غذا و دارو علوم پزشکی هرمزگان گفت: شرایط 
توزیع دارو و فرآورده های دارویی در هرمزگان رصد می شود.

حسین قاسمی در حاشیه بازدید از شرکت توزیع دارویی واقع در شهرستان بندرعباس 
بیان داشت: از آنجائیکه دارو به عنوان مهمترین رکن در تشخیص و درمان بیماری ها 
بکار می رود برهمین اساس فرآیند تولید، توزیع، واردات و نگهداری دارو حائز اهمیت 
می باشد و چنانچه دارو به نحو علمی و اصولی توزیع نمی شود می تواند سبب بروز 

اثرات نامطلوب شود.
سرپرست معاونت غذا ودار وبا ذکراهمیت این امر طی این بازدید از مدیر و مسئولین 

این شرکت توزیع دارو خواستار تلاش و همکاری بیشتر شد.
همچنین داروهای سهمیه ای، بررسی موجودی شیرخشک، داروهای خاص، داروهای 
کمیاب، وضعیت چیدمان انبار، دما از جمله مواردی بود که توسط سرپرست معاونت 
غذا ودارو استان و کارشناس مربوطه کنترل شد. حضور مسئول فنی ورعایت امنیت و 

ایمنی از موارد مهم این پایش بود.
طی این بازدید سرپرست معاونت غذا و دارو از نزدیک در جریان فعالیت و مشکلات 
این شرکت قرار گرفته و پیگیری لازم در خصوص رفع کمبود داروها انجام و حداکثر 

نیاز بیماران به داروهای مورد نیاز پیگیری شد.

سرپرست معاونت غذا و دارو علوم پزشکی هرمزگان:


